



For University Use Only 由大學填寫			
Received on:			
Ref. No.:		Firmed offer:	Y/N

**Principal Recommended Admission Scheme
Student Personal Profile (Completed by Student Nominee)**

**校長推薦入學計劃
受薦學生個人履歷申請表 (由受薦人填寫)**

Notes to Applicants:

- Each student nominee should submit his/her own Student Personal Profile.
- Please list **ALL the programmes choice(s)** you have chosen in the HSUHK Undergraduate Application System in the column of Programme Choice(s) **in order**. e.g.: (1) BBA-FA, (2) BBA-MKT, (3) BSS-AS, etc.
- Nominees **MUST** write down your HSUHK Application No. on **EACH** page in this application form.
- Nominees **MUST provide ALL the copies of certificate(s) and/or photo(s)** of your outstanding achievements in academic and/or non-academic areas **in chronological order** for our consideration.
- Submission documents should be printed on single side A4 paper. Please use paper clips instead of staples.**
- Before mailing the whole set of documents, you should first submit admission application via the HSUHK Undergraduate Application System (UAS) or Electronic Advance Application System for Post-secondary Programmes (E-APP) and **complete the application procedures (including uploading your HKID Card / valid travel document, school report(s) for the recent two years to UAS and settling the application fees)**. Incomplete documents, late payment or late submission will not be processed.

申請人須知:

- 每位受薦學生均需提交一份個人履歷申請表。
- 受薦學生**必須**在「選讀課程」一欄中，**按課程選擇的先後次序**填寫你於恒大網上入學申請系統報讀的**所有課程**，如: (1) BBA-FA, (2) BBA-MKT, (3) BSS-AS 等。
- 受薦學生**必須**就學術及/或非學術範疇的傑出成就**提供相片、證書或獎項的副本以作證明**，**並按填寫的先後次序，順序排列證明文件**。
- 受薦學生**必須**於此申請表**每頁的適當空格上**，填寫你於恒大網上入學申請系統的申請編號。
- 文件需以 A4 單面列印**，**請勿使用釘書機整理個人資料**，如有需要，**可用萬字夾代替**。
- 請**確保**你在遞交此受薦學生個人履歷申請表前，已經透過恒大網上入學申請系統或專上課程電子預先報名平台(E-APP)遞交入學申請，**並完成整個報名手續 (包括上傳你的身份證明文件和中四、中五的中學成績表至恒大網上入學申請系統及繳交報名費)**，欠缺文件、未繳交報名費或逾期遞交之申請將不獲受理。

(A) Personal Information of Student Nominee 受薦學生個人資料

Name in Chinese 中文姓名		Name in English 英文姓名	
Name of School 學校名稱			
HKID No. 香港身份證號碼		HSUHK Application No. 申請編號	2300
Programme Choice(s) 選讀課程			
	e.g. (1) BBA-FA, (2) BBA-MKT, (3) BSS-AS etc.		

(B) Outstanding achievements in academic and/or non-academic areas (in chronological order)

學術及/或非學術範疇上的傑出成就（請按年份順序排列）

Reminder: You **MUST** provide **ALL the copies of award(s), certificate(s) and/or photo(s)** for **EACH** listed academic and/or non-academic achievement. **Your application will not be processed if you failed to provide the relevant supporting documents.**
 請注意：受薦人列出的**每項**活動或獎項**必須提供相片、證書或獎項的副本**以作證明，資料不全的申請將不獲處理。

No. of award / activity 活動或獎項編號【 】 e.g. 1,2,3 etc.

 Academic achievements 學術成就 Non-academic achievements (Sports, music, arts, etc.) 非學術成就 (體育、音樂、美術等)

Year of award / participation 得獎 / 參加年份	
Name of programme / activity / award 課程 / 活動 / 獎項名稱	
Name of organization 頒發 / 舉辦機構	
Role of participation (if applicable) 崗位 (如適用)	
Brief description of award / activity 活動摘要 / 獎項內容	

No. of award / activity 活動或獎項編號【 】 e.g. 1,2,3 etc.

 Academic achievements 學術成就 Non-academic achievements (Sports, music, arts, etc.) 非學術成就 (體育、音樂、美術等)

Year of award / participation 得獎 / 參加年份	
Name of programme / activity / award 課程 / 活動 / 獎項名稱	
Name of organization 頒發 / 舉辦機構	
Role of participation (if applicable) 崗位 (如適用)	
Brief description of award / activity 活動摘要 / 獎項內容	

 Please write down your **HSUHK Application No.** in the blank below
 請在以下空格位置填寫你於恒大網上入學申請系統的**申請編號**

 HSUHK Application No. 2300
 恒大申請編號
For HSUHK's Use Only 大學專用
 Doc. Submission: Yes No Yes No

Remark:

 Please tick as appropriate and list the achievements in the blank on Page 2 and Page 3. **Please copy this form if needed.**

 請於適當空格加上“✓”，並列出相關活動及獎項。**如有需要，請自行複製此頁。**

(B) Outstanding achievements in academic and/or non-academic areas (in chronological order) (Continued)

學術及/或非學術範疇上的傑出成就（請按年份順序排列）（續）

Reminder: You **MUST** provide **ALL the copies of award(s), certificate(s) and/or photo(s)** for **EACH** listed academic and/or non-academic achievement. **Your application will not be processed if you failed to provide the relevant supporting documents.**請注意：受薦人列出的**每項**活動或獎項**必須提供相片、證書或獎項的副本**以作證明，資料不全的申請將不獲處理。**No. of award / activity 活動或獎項編號【 】** e.g. 1,2,3 etc.

- Leadership training (e.g., Presidents of Students' Unions, Head Prefects etc.) 領導才能（如學生會主席、首席領袖生等）
- Participation in community services 社會服務活動

Year of award / participation 得獎 / 參加年份

Name of programme / activity / award
課程 / 活動 / 獎項名稱

Name of organization 頒發 / 舉辦機構

Role of participation (if applicable) 崗位（如適用）

Brief description of award / activity
活動摘要 / 獎項內容**No. of award / activity 活動或獎項編號【 】** e.g. 1,2,3 etc.

- Leadership training (e.g., Presidents of Students' Unions, Head Prefects etc.) 領導才能（如學生會主席、首席領袖生等）
- Participation in community services 社會服務活動

Year of award / participation 得獎 / 參加年份

Name of programme / activity / award
課程 / 活動 / 獎項名稱

Name of organization 頒發 / 舉辦機構

Role of participation (if applicable) 崗位（如適用）

Brief description of award / activity
活動摘要 / 獎項內容Please write down your **HSUHK Application No.** in the blank below
請在以下空格位置填寫你於恒大網上入學申請系統的**申請編號**HSUHK Application No.
恒大申請編號 2300**For HSUHK's Use Only 大學專用**

Doc. Submission:	<input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No	<input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No
Remark:		

Please tick as appropriate and list the achievements in the blank on Page 2 and Page 3. **Please copy this form if needed.**請於適當空格加上“✓”，並列出相關活動及獎項。**如有需要，請自行複製此頁。**

(C) Self-Recommendation 學生自薦文

Please fill in your self-recommendation in English with not less than 200 words, including punctuation.

請以英文填寫，字數不得少於 200 字，包括標點符號。

(D) School Recommendation (Optional) 學校推薦文 (如有)

You may invite School Principals/teachers to provide comments on your independence, analytical ability, leadership skills, a sense of responsibility, etc. 你可邀請學校校長／老師為你撰寫推薦文，例如表揚你的獨立思考能力、分析力、領導才能和責任感等長處。

Please write down your **HSUHK Application No.** in the blank below
請在以下空格位置填寫你於恒大網上入學申請系統的**申請編號**

HSUHK Application No. 恒大申請編號	2300
---------------------------------	------

For HSUHK's Use Only 大學專用

Completed Application:	<input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No
------------------------	--

Remark:	
---------	--

Please copy this form if needed.

如有需要，請自行複製此頁。

Checklist for Application 申請清單

Before submitting your application, please ensure you have:
在提交此申請表前，請先確保你已完成以下事項：

- | |
|--|
| <input type="checkbox"/> Submitted admission application via UAS or E-APP
已於恒大網上入學申請系統或專上課程電子預先報名平台遞交入學申請 |
| <input type="checkbox"/> Settled the application fee and uploaded your HKID card and school report(s)
已繳交報名費、並已上傳你的身份證明文件及中學成績表 |
| <input type="checkbox"/> Provided all the copies of certificate(s) and/or photo(s)
已為每項列出的活動或獎項提交相片及 / 或證書副本 |